
 

 

ZÁPISNICA 
ZO VI. ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA  

OBCE ČIERNA LEHOTA 
konaného dňa 22.06.2023 

v zasadacej miestnosti Kultúrneho domu v Čiernej Lehote 

 

Prítomní:   Poslanci: podľa prezenčnej listiny 
Starostka obce: Ing. Iveta Potočná 
Referentka obce: Denisa Garanová,  
Ďalší prítomní: Bc. Danica Šlosárová 

     Ing. Monika Genčiová 
 

Program:  
1. Otvorenie 

2. Schválenie programu zasadnutia OZ 

3. Určenie overovateľov zápisnice 

4. Prerokovanie návrhu VZN o určení výšky príspevku v MŠ a v školskom zariadení 

zriadených obcou 

5. Prerokovanie návrhu VZN o financovaní škôl a školských zariadení na území obce 

6. Prerokovanie cenníku poplatkov obce 

7. Záverečný účet obce 

8. Rôzne 

9. Návrh na uznesenie 

10. Záver 
 

K bodu 1) Otvorenie 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva (OZ) otvorila starostka obce Ing. Iveta Potočná. Privítala 

všetkých prítomných a konštatovala, že počet prítomných poslancov je 4, ospravedlnili sa 

štyria a konštatovala, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné.  
 

K bodu 2) Schválenie programu zasadnutia OZ 
Starostka obce Ing. Iveta Potočná predložila návrh programu zasadnutia, ako bolo zaslané 

v pozvánke na zasadnutie Obecného zastupiteľstva. Spýtala sa, či chce niekto doplniť 

program, resp. či má niekto návrh na zmenu programu. Keďže nikto nenavrhol zmenu 

programu, predsedajúca zasadnutia dala hlasovať, kto je za to, aby sa zasadnutie OZ riadilo 

podľa zverejneného programu. Program zasadnutia obecného zastupiteľstva bol 

jednomyseľne schválený.  

 

Hlasovanie: 

 

Za:        4 Ondrej Benčko, Marek Ferenc, Kundrák Peter, 

Stanislav Potočný,  
Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Kočiš Ondrej, PhDr. Michal Terrai, , Ivan Hanisko 
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K bodu 3) Určenie zapisovateľa zápisnice a overovateľov zápisnice 
Starostka obce Ing. Iveta Potočná určila za zapisovateľku Denisu Garanovú, za overovateľov 

zápisnice poslancov OZ: Marek Ferenc a Peter Kundrák. 

 

 

 

K bodu 4) Prerokovanie návrhu dodatku VZN o určení výšky príspevku v MŠ 

a v školskom zariadení zriadených obcou 

 
Starostka obce prítomných oboznámila s návrhom VZN o určení výšky príspevku v MŠ 

a v školskom zariadení zriadených obcou.  Podotkla, že návrh na poplatok je zvýšený, 

nakoľko sa všetky režijné náklady zvyšujú, doteraz platná výška príspevku je nedostatočná na 

ich pokrytie a aj obec sa musí správať zodpovedne, preto predkladá návrh v tom znení, ako im 

ho predložila na rokovanie.  

                                                                       
  Hlasovanie: 

 

Za:        4 Ondrej Benčko, Marek Ferenc, Kundrák Peter, 

Stanislav Potočný,  
Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Kočiš Ondrej, PhDr. Michal Terrai, , Ivan Hanisko 

 

 

                                                                                       
 

         
K bodu 5) Prerokovanie návrhu VZN o financovaní škôl a školských zariadení na území 

obce 

 
 

Starostka obce Ing. Iveta Potočná prítomných oboznámila o návrhu dodatku k VZN 

o financovaní škôl, dôvody uviedla rovnaké, návrh bol jednohlasne schválený. 

 

Hlasovanie: 

 

Za:        4 Ondrej Benčko, Marek Ferenc, Kundrák Peter, 

Stanislav Potočný,  
Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Kočiš Ondrej, PhDr. Michal Terrai, , Ivan Hanisko 
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K bodu 6) Prerokovanie návrhu cenníka poplatkov obce 

 

Starostka obce predložila na rokovanie Návrh na upravený cenník poplatkov obce. 

Prerokovali každú jednu položku, reálne zhodnotili, či pôvodná cena je postačujúca alebo ju 

treba zmeniť. Zhodli sa na tom, že priestory patriace obci sa pre občanov iných obcí nebudú 

poskytovať. 

 

 

Hlasovanie: 

 

Za:        4 Ondrej Benčko, Marek Ferenc, Kundrák Peter, 

Stanislav Potočný,  
Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Kočiš Ondrej, PhDr. Michal Terrai, , Ivan Hanisko 

 

 

 

K bodu 7 ) Záverečný účet obce  
 
Starostka obce informovala poslancov obce o tom, že ešte pred schvaľovaním záverečného 

účtu dáva slovo Hlavnej kontrolórke obce Ing.Monike Genčiovej, ktorá spracovala stanovisko 

k Záverečnému účtu obce Čierna Lehota za rok 2022. Ing.Genčiová konštatovala, že 

záverečný účet bol spracovaný v súlade s platnou legislatívou, jednotlivé položky súhlasia so 

skutočnosťou, členenie je v súlade s finančnými predpismi, avšak v obci nebol realizovaný 

audit účtovnej závierky, čím obec nesplnila zákonnú povinnosť vykonať audit obce za rok 

2022. Audit síce prebehol v priebehu mesiaca október, avšak vtedy ešte nebola ukončená 

finančná závierka, preto konštatuje, že audit v obci za rok 2022 neprebehol,  preto navrhuje 

schváliť celoročné hospodárenie obce s výhradami.  Zároveň odporúčala poslancom obce, aby 

prebytok hospodárenia presunuli na tvorbu rezervného fondu, ktorý v  roku 2023 môžu použiť 

na pokrytie bežných a kapitálových výdavkov. 

 
Hlasovanie: 

 

Za:        4 Ondrej Benčko, Marek Ferenc, Kundrák Peter, 

Stanislav Potočný,  
Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Kočiš Ondrej, PhDr. Michal Terrai, , Ivan Hanisko 

 

 
K bodu 8) Rôzne  
Starostka obce Ing. Iveta Potočná informovala prítomných o tom, že na obecný úrad bola 

doručená žiadosť o výmenu kúrenia na predajni potravín, ktoré má v prenájme Viera 

Tomesová. Poslanci na základe doručenej žiadosti a vyhodnotenia skutočnej situácie súhlasia 

s výmenou vykurovacieho telesa na pevné palivo, avšak treba dodržať všetky potrebné 

náležitosti, zabezpečiť protokoly o revízii tak, aby zmena vykurovania bola v súlade 
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s protipožiarnymi predpismi ako aj bezpečnostnými predpismi. Na uvedené skutočnosti je 

potrebné pani Tomesovú písomne upozorniť. Poslanci schválili úpravu kúrenia na tuhé palivo.  

 

      

Hlasovanie: 

 

Za:        4 Ondrej Benčko, Marek Ferenc, Kundrák Peter, 

Stanislav Potočný,  
Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Kočiš Ondrej, PhDr. Michal Terrai, , Ivan Hanisko 

 

 
O slovo sa ďalej prihlásila kontrolórka obce Ing.Monika Genčiová, ktorá poslancov 

informovala o kontrolnej činnosti v priebehu predchádzajúceho obdobia. Prítomných 

oboznámila s tým, že vykonala kontrolu personálneho zaradenia jednotlivých zamestnancov 

do platových tried. Zistila, že zamestnanci v materskej škôlke boli nesprávne zaradení, po 

podrobnom preskúmaní navrhla ich zaradenie v súlade s platnými platovými tarifami. K tejto 

kontrole pristúpila najmä z toho dôvodu, že platové zložky sa vyplácajú mesačne, takže ich 

nesprávne zaradenie by sa zbytočne ťahalo do ďalších období, čím by sa obec zbytočne 

finančné zaťažovala v nasledujúcom období a vykonanou kontrolou a následným správnym 

zaradením sa dal do súladu aj mzdový rozpočet.  Ďalej vykonala kontrolu internetovej stránky 

obce, upozornila na chýbajúce dokumenty, na povinne zverejňované informácie ako aj na 

aktuálnosť jednotlivých oznamov a informácií. Zamestnankyňa obce prisľúbila aktualizáciu 

jednotlivých dokumentov. 

 

O slovo sa ďalej prihlásila Bc.Danica Šlosárová, ktorá upozornila na problematiku kosenia 

verejného priestranstva. Navrhla predstaviteľom obce, aby vyzvali občanov o potrebe pokosiť 

si pred vlastným domom, nakoľko je to z jedného hľadiska neestetické a z druhého hľadiska 

sa tam množia rôzne živočíchy – myši, potkany a pod.  Starostka obce súhlasila 

s p.Šlosárovou, konštatovala, že obec nemá personálne kapacity na pravidelné kosenie, 

problematika kosenia je dosť zložitá, pretože tráva rastie rýchlo a nestíhajú kosiť cintorín 

a verejné priestranstvá, nie to ešte aj pred jednotlivými domami. Preto by bolo naozaj dobré, 

keby si každý pokosil pred vlastným domom a prispel by tým ku skrášleniu obce. 

      

Keďže sa už nikto iný neprihlásil o slovo, starostka obce vyzvala zapisovateľku, aby prečítala 

návrh na uznesenie. Zapisovateľka prečítala znenie uznesení, ktoré boli prijaté na obecnom 

zastupiteľstve dňa 22.06.2023. 

 

 

Hlasovanie: 

 

Za:        4 Ondrej Benčko, Marek Ferenc, Kundrák Peter, 

Stanislav Potočný,  
Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Kočiš Ondrej, PhDr. Michal Terrai, , Ivan Hanisko 
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K bodu 9) Záver  
Starostka obce Ing. Iveta Potočná poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie OZ. 

 

 

 

 

Zapísala: Denisa Garanová 

 

 

................................................. 

Ing. Iveta Potočná 

starostka obce 

Overovatelia zápisnice: 

 

Marek Ferenc             ................................................ 

 

Peter Kundrák        ................................................ 

 

 

 

UZNESENIA 27/6/2023 – 33/6/2023 PODPISANÉ STAROSTKOU OBCE 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


